
 

 

ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 14.10.2005 
 
ZAPISNIK RAZŠIRJENE SEJE PREDSEDSTVA ZOSS,  IN PREDSEDNIKOV DOS IN KO 
 
Seja je bila 12. septembra v prostorih Občine Braslovče, v Braslovčah. 
Seja se je začela ob 1800. 
 
Prisotni člani predsedstva:Jana Prešeren, Stanko Indest, Brane Hrovat, Hari Murćehajić; 
Prisotni predstavniki DOS-ov: Borko, Kavčič, Šketa, Gril D, Murćehajić, Prešeren, Hrga, Kolenc; 
Prisotni člani KO: Dimec, Kolenc, Borko, Ulrih, Stegnar; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič 
Opravičeno odsotni: Aco Kramar, Zupan Simona, Mačus Miha, Dejan Jovanovič 
 
Sejo je sklicala predsednica ZOSS Prešeren Jana, ki je tudi predlagala dnevni red, ki je bil sprejet. 
  
Dnevni red:  
 

1. Vpadanje števila aktivnih sodnikov 
2. Plačila v novi tekmovalni sezoni 
3. Nova sodniška oprema 
4. Delegiranje 
5. Razno 

 
Predsednica se je na začetku zahvalila organizatorju, ki je pridobil prostor za ta sestanek. 
 
 
Ad 1.) 
 
V letošnji sezoni je na listi nekaj več kot 200 sodnikov, kar pomeni, v primerjavi z lansko cca. 30 
sodnikov manj.  
Pojavljajo se težave z zagotovitvijo sodnikov na tekmah 3. DOL vzhod in mlajših selekcijah. 
Po odzivih posameznih DOS-ov naj bi bil vzrok tudi v načinu organizacije seminarjev.  
Prav tako se nekateri DOS-i ne strinjajo s sklepom predsedstva, da je potrebno za morebitni dodatni 
seminar plačati višjo kotizacijo. Predsednica je podala obrazložitev, da je je predsedstvo za tak 
sklep odločilo zato, ker so imeli letos sodniki na voljo dejansko 6 seminarjev, saj je predsedstvo 
vsaki prošnji ugodilo, ne glede na navedeni razlog oz. ne glede na to, da se sodnik dejansko ni 
udeležil seminarja, ki bi se ga glede na listo moral. 
SKLEP 1: 
 
Ukrepi, ki bi omogočali nemoten potek tekmovanj: 

Organizira se dodatni seminar pod istimi pogoji kot zadnji dodatni seminar (plačilo 
12.000 sit za sodnike D liste in 9.000 sit za sodnike zapisnikarje). O terminu se obvesti 
komisijo KIN. 

Sodniki višjih lig naj sodijo na nižjih ligah ko so prosti in se pojavijo težave pri 
delegiranju (pomanjkanje sodnikov)– tudi D-K naj pišejo zapisnike. 

V primeru pomanjkanja sodnikov naj DOS prosi sodnike, ki sodijo tekmo 1. DOL, da 
pripeljejo s sabo linijske sodnike, da bi se  in s tem tako sprosti sodnike za sojenje na 3. ligi. 



 

 

S Fakulteto za šport se vzpostavi sodelovanje, da se študente, ki usmerjajo odbojko 
vključimo v sodniške vrste. 
 
Vsi prisotni so se strinjali, da se komisiji KIN predlaga, da seminarje za D listo sodnikov in 
zapisnikarje ponovno organizirajo matične DOS, seveda po navodilih, smernicah in ob kontroli 
KIN. Podan je bil tudi predlog, da v primeru, da ni novosti v pravilih in navodilih, licenčni 
seminarji za zapisnikarje ne bi bili obvezni. Izražena je bila tudi želja, da se licenčni seminarji ne bi 
organizirali med 20.6. in 20.8. zaradi dopustov. 
 
SKLEP 2: 
O predlogih naj odloča komisija KIN in ugotovitve pošle predsedstvu ZOSS. 
 
Prisotni so bili mnenja, da so DOS-i so imeli v preteklosti manj težav pri pridobivanju novih 
sodnikov tudi zato, ker so imeli klubi interes, da so tekme sodili sodniki, ki so prihajali iz bližnji 
krajev, sedaj pa klubi plačujejo pavšal in zato je interes za pridobivanje pri klubih vpadel. 
 
 
Ad 2.) 
 
OZS je imela pred kratkim davčno inšpekcijo, ki je ugotovila, da so izplačila nadomestil v skladu zs 
zakonom. Klub temu bo OZS najela davčne svetovalce za proučitev načina izplačil. nadomestil. Ko 
bo mnenje podano to narejeno, bo OZS začela izstavljati račune klubom, kar pomeni, da bo prvo 
izplačilo zaradi tega predvideno v začetku decembra 2005. 
Sodniška organizacijo bo imela letos posebni račun na katerega bodo klubi nakazovali sodniška 
nadomestila in glede na prilive se bodo izvajala tudi plačila. Izplačila bodo predvidoma potekala 
vsak konec meseca (predvidoma do 25. v mesecu). 
Glede na to, da so takse za 1. in 2. ligo že tretjo sezono nespremenjene, za ostale lige pa so se 
povečale v povprečju za 5%, potni stroški pa ves čas rastejo (cestnina, bencin), si bo predsedstvo še 
naprej prizadevalo za morebitno spremembo načina izplačevanja (dejanski potni stroški po odigrani 
tekmi, pavšali pa preko DOS-ov) ter povišanje pavšalov v naslednji sezoni. 
 
SKLEP 3: 
Vsi prisotni so se strinjali, da je pomembno, da se dogovorjenega OZS drži, saj bomo le tako 
bomo preprečili nezadovoljstvo med sodniki. 
 
 
Ad 3.) 
 
Nova sodniška oprema je že naročena, DOS-i pa bodo prejeli račune glede na naročilo njihovih 
sodnikov.  
Predsednica je na vprašanje člana koordinacijskega odbora pojasnila, da je pogodba 5-letna (toliko 
časa sponzor zagotavlja dobavo identične opreme), da je v njej točno opredeljena osnovna oprema 
(kroj, material, barve, …) in da se bo oprema v bodoče za celotno ZOSS naročala 2 krat letno (v 
začetku sezone in pred začetkom spomladanskega dela). Sodniki pa bodo imeli sicer celo leto 
možnost opremo naročiti prek interneta direktno pri sponzorju oz. jo kupiti v njihovih prodajalnah. 
 
SKLEP 4: 
Vsaka DOS se individualno dogovori za plačilo sodniške opreme s sekretarjem ZOSS. 
 
SKLEP 5: 
Predsedstvo ZOSS mora odločati o tem, ali bodo sodniki, ki bodo uvrščeni na listo sodnikov 
naknadno (novi sodniki) opravičeni do subvencije. 



 

 

 
 
Ad 4.) 
 
Predstavniki DOS-ov so izrazili nezadovoljstvo zaradi načina obveščanja DOS-ov o terminih 
tekem. Razporedi naj bi prihajali samo 5 dni pred začetkom tekmovanj, kar pa je prepozno. Sekretar 
je pojasnil, da je težava največkrat vo tem, da OZS dobi zelo pozno termine igranja od klubov in da 
tako je s tem nastane tudi zamik obveščanja DOS-ov. 
 
SKLEP 6: 
DOS-e je potrebno o terminih tekmovanj obveščati takoj, ko je to možno. 
 
 
Ad 5.) 
 
Pod razno je Kolenc Emil, ki je predsednik KO povedal, da se bo Ko sestal v primeru, da bo prejel 
kakšno pobudo, v nasprotnem primeru pa sklicevanje sestankov ni smotrno. 
 
 
Seja je bila končana ob 1930 
 
 
 
 

Sekretar ZOSS       Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič             Jana Prešeren 

 

 

 


